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Protokół nr XVII/2019 
z przebiegu sesji Rady Gminy Sieciechów 

z dnia 19-12-2019 

Ad. 1 Otwarcie sesji  i stwierdzenie prawomocności (godzina 13:27) 

Miejsce posiedzenia – Sala konferencyjna. 

Ustawowy skład rady gminy – 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 15 radnych. 

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Sieciechów Pan Stanisław 
Potyra, który przywitał radnych, sołtysów i wójta wraz z pracownikami Urzędu Gminy. Na 
podstawie listy obecności stwierdził kworum. 

 

Sprawdzenie obecności 

Nazwisko i imię Statut 
Agnieszka Kuś TAK 
Anna Kowalczyk TAK 
Barbara Czerska TAK 
Daniel Drachal TAK 
Henryk Aleksander Abramczyk TAK 
Jadwiga Piórkowska TAK 
Justyna Pachnia TAK 
Marek Chołuj TAK 
Mirosław Pułka TAK 
Mirosław Sylwester Szewc TAK 
Monika Agnieszka Krawczyk TAK 
Paweł Witosław TAK 
Piotr Jan Bieniarz TAK 
Ryszard Bogusław Kupis TAK 
Stanisław Potyra TAK 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad 

Porządek obrad odczytał Przewodniczący Stanisław Potyra: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami.  
5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  
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6. Odpowiedź Wójta na zapytania i wnioski radnych.  
7. Zatwierdzenie Budżetu Gminy Sieciechów na 2020 r. 
7.1. Przedstawienie projektu Uchwały Budżetowej wraz z uzasadnieniem. 
7.2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
7.3. Odczytanie opinii Komisji Budżetu i Gospodarki Gminy wraz z uzasadnieniem i 
wniosków radnych. 
7.4. Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie. 
8.Podjęcie uchwał w sprawie 
8.1. Ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków OSP biorących udział w działaniu 
ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym. 
8.2. Przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
sołectwa Sieciechów. 
8.3. Wyrażenia zgody odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 
dzierżawy nieruchomości. 
8.4. Dokonania zmiany załącznika nr 2 do Uchwały nr IV/18/18   Rady Gminy w 
Sieciechowie z dnia 20 grudnia 2018r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy 
Sieciechów na 2019 rok. 
8.5. Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieciechów na 2020 rok. 
8.6. Określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Sieciechów w roku szkolnym 
2019/2020. 
8.7. Ustalenia wysokości stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych na cele 
niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 
8.8. Zmieniająca  uchwałę w sprawie  Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2024 
Do porządku obrad uwag nie zgłoszono, więc Pan Przewodniczący zarządził jego przyjęcie.  
8.9. Zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2019. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono, więc Pan Przewodniczący zarządził jego przyjęcie. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
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Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

Za: 15 100% 
Przeciw: 0 0% 
Wstrzymuje się: 0 0% 
Brak głosu: 0  
 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem. Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc 
Pan Przewodniczący zarządził jego przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za 
przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Protokół z sesji nr XVI został przyjęty. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami 

Wójt Arkadiusz Guba w punktach omówił sprawozdanie ze swojej działalności za okres od 
15.11.2019 r. do 19.12.2019 r. 
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1. Udział w Konwencie Wójtów w Pionkach; 
2. Spotkanie w sprawie drogi przejazdowej w Słowikach Folwark – Słowiki Nowe; 
3. Udział w spotkaniach wigilijnych; 
4. Udział w komisji bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w sprawie ASF; 
5. Spotkanie z Radcą Prawnym z zakresu prawa oświatowego w Pionkach; 
6. Spotkanie z panią Anną Kwiecień w sprawie drogi na ul. Piłsudskiego w Zajezierzu; 
7. Spotkanie z dyrektorem Kuratorium Oświaty w Radomiu Panem Wojciechem Nalberskim 
w sprawie szkół; 
8. Wykup udziałów w działce przeznaczonej na drogę w m. Zajezierze; 
9. Udział w spotkaniach z rodzicami w szkole w Zajezierzu, Słowikach oraz Sieciechowie; 
10.Złożenie wniosków do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie na dofinansowanie  usuwania folii rolniczych i innych odpadów 
pochodzących z działalności rolniczej na kwotę 17 850,00 zł; 

11.Organizacja III Gminnej Wigilii w Sieciechowie; 
12.Spotkanie z Radą Pedagogiczną w sprawie reformy oświaty. 
Do przedstawionego sprawozdania zgłosił zapytanie Pan Piotr Bieniarz, który zapytał o 
szczegóły spotkania z Panią Anną Kwiecień, czy był poruszany temat gazociągu, w 
odpowiedzi Pan Wójt poinformował, że spotkanie z Panią Kwiecień trwało bardzo krótko i 
dotyczyło złożonego wniosku na remont ul. Piłsudskiego w Zajezierzu, ponieważ Pani Poseł 
była w trakcie organizacji biura i nie dysponowała czasem, natomiast temat gazu nie był 
poruszany, jednak Pan Wójt poinformował, że jeżeli Pani Poseł otworzy biuro, to z pewnością 
dojdzie do ponownego spotkania, na którym Pan Wójt poruszy temat gazu. 

Ad. 5 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

W tym punkcie nie zgłoszono żadnych spraw. 

Ad. 6 Odpowiedź wójta na zapytania i wnioski radnych 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który poinformował, że podczas poprzedniej sesji Pan 
radny Marek Chołuj zwrócił się z zapytaniem o termin zbiórki popiołu. W odpowiedzi na to 
zapytanie Pan Wójt poinformował, że najprawdopodobniej na początku stycznia będzie 
zorganizowana taka zbiórka, o czym mieszkańcy zostaną poinformowani. 

Ad. 7 Zatwierdzenie Budżetu Gminy Sieciechów na 2020 r. 
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Ad. 7.1 Przedstawienie projektu Uchwały Budżetowej wraz z 
uzasadnieniem 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformował, że rada projekt 
Budżetu Gminy Sieciechów  otrzymała w terminie, z którym się szczegółowo zapoznała. 
Radni na temat budżetu dyskutowali podczas komisji, nie było uwag co do przedłożonego 
projektu budżetu.  

Ad. 7.2 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej nr Ra.422.2019 z dnia 5 grudnia 2019 r. w 
sprawie opinii o projekcie Uchwały Budżetowej na 2020 rok odczytała Pan Skarbnik Halina 
Wrona. Opinia w swej sentencji jest pozytywna.  

Ad. 7.3 Odczytanie opinii Komisji Budżetu i Gospodarki Gminy wraz z 
uzasadnieniem i wniosków radnych 

Opinię Komisji Budżetu i Gospodarki Gminy odczytał Pan Marek Chołuj, w której Komisja 
Budżetu i Gospodarki Gminy opiniuje pozytywnie przedłożony projekt Budżetu na 2020 rok. 
Ponadto poinformował, że Komisja Budżetu i Gospodarki Gminy, oraz Komisja Rewizyjna 
nie wniosły żadnych zmian, natomiast Komisja Ogólnospołeczna proponuje  dokonać zmian 
w tabeli nr 3 w następujący sposób:  Zmienić zaplanowane zadanie pod nazwą „Przebudowa 
drogi gminnej w miejscowości Głusiec w kwocie 50.000 zł”, na „Przebudowa drogi gminnej 
w miejscowości Sieciechów ul. Brzozowa w kwocie 50.000 zł, oraz wprowadzić zmiany w 
tabeli nr 3. „Planowane wydatki majątkowe na 2020 rok.” 

Ad. 7.4 Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie 

Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który poinformował, że faktycznie komisja 
ogólnospołeczna wystosowała taki wniosek,  jednak ostatecznie wycofuje wniosek złożony do 
projektu budżetu na 2020 rok. Jednocześnie liczy na to, że po uruchomieniu wolnych środków 
to zadanie zostanie zaplanowane w budżecie. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2020 – 2024 nr XVII/87/19. 
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Pan Przewodniczący odczytał treść uchwały nr XVII/87/19 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020-2024 i zarządził jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących nie było, Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za.  

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Ad. 7 Podjęcie  Uchwały Budżetowej  na rok 2020 nr XVII/88/19. 

Pan Przewodniczący odczytał uchwałę Budżetową na 2020 rok nr XVII/88/19 i zarządził jej 
przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było, Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie 15 głosami za.  

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
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Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Ad. 8 Podjęcie uchwał. 

 

Ad. 8.1 Uchwała nr XVII/89/19 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
dla strażaków OSP biorących udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
pożarniczym. 

Głos zabrała Pani Wice-przewodnicząca  Monika Krawczyk, która odczytała treść uchwały nr 
XVII/89/19 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków OSP biorących udział 
w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym  i zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych 
i wstrzymujących nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za.  

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
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Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Ad. 8.2 Uchwała nr XVII/90/19 w sprawie przystąpienia do zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części sołectwa 
Sieciechów. 

Pani Wice-przewodnicząca  Monika Krawczyk odczytała treść uchwały nr XVII/90/19 w 
sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
części sołectwa Sieciechów i zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za.  

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
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Ad. 8.3.Uchwała nr XVII/91/19 w sprawie wyrażenia zgody odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości. 

Pani Wice-przewodnicząca  Monika Krawczyk odczytała treść uchwały nr XVII/91/19 w 
sprawie wyrażenia zgody odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 
dzierżawy nieruchomości i zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, 
za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 
było, uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za.  

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 8.4. Uchwała nr XVII/92/19 w sprawie dokonania zmiany załącznika nr 
2 do Uchwały nr IV/18/18   Rady Gminy w Sieciechowie z dnia 20 grudnia 
2018r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 
na terenie Gminy Sieciechów na 2019 rok 

Pani Wice-przewodnicząca  Monika Krawczyk odczytała treść uchwały nr XVII/92/19 w 
sprawie dokonania zmiany załącznika nr 2 do Uchwały nr IV/18/18   Rady Gminy w 
Sieciechowie z dnia 20 grudnia 2018r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy 
Sieciechów na 2019 rok i zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było, 
uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za.  
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Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 8.5. Uchwała nr XVII/93/19 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieciechów na 2020 rok. 

Pani Wice-przewodnicząca  Monika Krawczyk odczytała treść uchwały nr XVII/93/19 w 
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieciechów na 2020 rok i 
zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było, uchwała została 
przyjęta jednogłośnie 15 głosami za.  

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
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Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

 

Ad. 8.6. Uchwała nr XVII/94/19 w sprawie określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w Gminie Sieciechów w roku szkolnym 2019/2020. 

Pani Wice-przewodnicząca  Monika Krawczyk odczytała treść uchwały nr XVII/94/19 w 
sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Sieciechów w roku szkolnym 
2019/2020 i zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem 
uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było, uchwała 
została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za.  

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
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Ad. 8.7. Uchwala nr XVII/95/19 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat 
za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z 
budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

Pani Wice-przewodnicząca  Monika Krawczyk odczytała treść uchwały nr XVII/95/19 w 
sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych na 
cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg i zarządziła 
jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było, uchwała została przyjęta 
jednogłośnie 15 glosami za.  

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

 

Ad.8.8. Uchwała nr XVII/96/19 zmieniająca  uchwałę w sprawie  
Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2024. 

Pani Wice-przewodnicząca Monika Krawczyk odczytała treść uchwały nr XVII/96/19 
zmieniająca  uchwałę w sprawie  Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2024 i 
zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały 
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głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było, uchwała została 
przyjęta jednogłośnie 15 glosami za.  

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 8.9. Uchwała nr XVII/97/19 w sprawie zmian w Budżecie Gminy 
Sieciechów na rok 2019. 

Pani Wice-przewodnicząca Monika Krawczyk odczytała treść uchwały nr XVII/97/19 w 
sprawie zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2019 i zarządziła jej przyjęcie. W 
głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 glosami za.  

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
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Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100%  
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

 

Ad. 9. Sprawy różne. 

W tym punkcie głos zabrał Pan radny Henryk Abramczyk, który ponownie zgłosił wniosek 
ujednolicenia zapalania się lamp, ponieważ w poszczególnych miejscowościach lampy 
zapalają się w różnym czasie. Głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że ma problemy z 
firmą, która realizuje umowę konserwacji oświetlenia i należy na pewno zmienić firmę, 
ponieważ nie wywiązują się z warunków określonych w umowie. Gmina jest w trakcie 
pisania wniosku w ramach MIAS Mazowsze dla pięciu sołectw, które w większości będą 
zaplanowane na wymianę oświetlenia, wiec z pewnością będzie ono mniej awaryjne. Głos 
zabrała Pani Agnieszka Kuś, która zgłosiła problem psów w Słowikach-Folwark, które mają 
właścicieli, jednak psy nie są na podwórkach, ale poza ogrodzeniem i atakują przechodniów, 
a szczególnie dzieci idące do szkoły. Pani radna prosi o interwencję w tej sprawie. Głos 
ponownie zabrał  Pan Wójt Arkadiusz Guba, który poinformował, że odbył spotkania z 
rodzicami i gronem pedagogicznym we wszystkich placówkach oświatowych na terenie 
Gminy Sieciechów. Podczas spotkań wyjaśniał zebranym trudna sytuację w szkolnictwie, 
którą doskonale rozumieją rodzice, natomiast nauczyciele trochę mniej, ponieważ wiąże się to 
z ich wypłatami. W perspektywie czasu trzeba będzie dwie najmniejsze szkoły, czyli Słowiki 
i Sieciechów przekształcić w szkoły stowarzyszeniowe, ponieważ raczej nie ma mowy o 
likwidacji żadnej ze szkół. W budżecie przeznaczonym na szkoły aż  80% stanowią wypłaty 
dla nauczycieli. Pan Wójt uważa, że obecna kadencja jest najtrudniejszą w historii Gminy 
Sieciechów. Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który uważa, że dyrektorzy szkół powinni 
sami wyjść z propozycją oszczędności w swoich placówkach, żeby to nie wyszło od rady czy 
wójta, ponieważ znają swoje szkoły i wiedzą, gdzie można zaoszczędzić, ponieważ z tego co 
słyszał 9 osób może odejść na świadczenia przedemerytalne. Głos zabrał Pan Ryszard Kupis, 
który poparł wypowiedź Pana radnego Abramczyka, oraz zwrócił się z zapytaniem do Pana 
Wójta, czy odbył już spotkanie z dyrektorami szkół. W odpowiedzi Pan Wójt poinformował, 
że oficjalnego spotkania w sprawie wprowadzenia oszczędności nie było, co prawda 
rozmawiał z dyrektorem ZPO w Sieciechowie o sposobie łączenia klas, ponieważ Pan 
Dyrektor zapytał w jaki sposób ma łączyć klasy. Pan Wójt stwierdził, że jedynym wyjściem 
jest łączenie klas zgodnie z przepisami prawa. Pan Wójt uważa, że łącząc klasy uda się 
zaoszczędzić dwa etaty. Głos zabrał Pan Ryszard Kupis, który poinformował, że we 
wszystkich placówkach mamy tyle dzieci, , że spokojnie zmieściłyby się w jednej szkole, do 
których potrzeba by było tylko „jednego garnituru” nauczycieli, czego efektem byłyby 
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oszczędności około 2 mln zł., które to można przeznaczyć na inwestycje, więc koniecznie 
należy rozmawiać i znaleźć jakieś rozwiązanie. Głos zabrał Pan Marek Chołuj, który zapytał, 
czy będzie możliwość przedłużenia czasu pracy przedszkola w Zajezierzu, ponieważ podczas 
zebrania w Zajezierzu były takie postulaty od rodziców, ponieważ jedną z przyczyn, że dzieci 
idą do szkół w Dęblinie jest  najpierw zbyt krótka praca przedszkola, ponieważ w Dęblinie 
przedszkola pracują dłużej. W odpowiedzi Pan Wójt poinformował, że skoro jest taka 
potrzeba i za dodatkowe godziny rodzice będą chcieli płacić, to jak najbardziej jest za, jednak 
nie da się we wszystkich szkołach zrobić ośmiogodzinnego przedszkola, bo wiąże się z tym 
zwiększenie etatu, jeden etat to około 100 tysięcy zł. Na zakończenie sesji Pan Wójt wraz z 
Panią Sekretarz podziękowali Kołu Gospodyń Wiejskich w Sieciechowie i Głuścu oraz 
Stowarzyszeniu Słowik za udział w programie „Smaki Ziemi Kozienickiej”, w którym 
gotowano potrawy  i promowano produkty regionalne Gminy Sieciechów. 
Na zakończenie Pan Przewodniczący złożył wszystkim zebranym życzenia świąteczne i 
Noworoczne. 

Ad. 10. Zamknięcie sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący Stanisław Potyra zamknął 
obrady XVII sesji Rady Gminy Sieciechów. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Mirosława Pachocka. 

Przewodniczący Rady Gminy 

           Stanisław Potyra 

 

 


